
Protokół nr 41/2017 

posiedzenia Komisji Budżetu i Finansów 

Rady Miasta Luboń 

z dnia 5 września 2017 r. 

  

Posiedzenie  rozpoczęło się o godz. 1700, zakończyło o godz. 1810 

Obecność zgodnie z listą obecności [ zał. nr 1 ] 

Przewodnicząca komisji  sprawdziła prawomocność posiedzenia (quorum) i zaproponowała 

następujący porządek obrad: 

 

1. Otwarcie Komisji Budżetu i Finansów; 

2. Zapoznanie się z wnioskiem pani Katarzyny Konon, mieszkanki ulicy Lemańskiego w 

Luboniu. 

3. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Miasta Luboń 

na rok 2017. 

4. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

miasta Luboń na lata 2017 – 2027. 

5. Pomoc finansowa dla gminy Brusy. 

6. Wniosek Ochotniczej Straży Pożarnej w Luboniu. 

7. Wolne głosy i wnioski. 

Ad. 1 

          Zebranych na komisji KBiF powitała przewodnicząca  radna Katarzyna Ekwińska, 

Komisja obradowała w Urzędzie Miasta Luboń. 

Ad.2 

Radni zapoznali się z wnioskiem pani Katarzyny Konon, mieszkanki ulicy Lemańskiego 18 w 

Luboniu, który dotyczył zalewania posesji oraz chodnika przez wody opadowe. We wniosku 

mieszkanka zawarła prośbę o pilną naprawę reprofilacji poziomu chodnika ze szczególnym 

uwzględnieniem poziomu wjazdu na posesję przy Lemańskiego 18. 



Ad. 3 

Zmiany uchwały budżetowej Miasta Luboń na rok 2017 przedstawił członkom komisji pan 

Mirosław Stromczyński – skarbnik miasta. 

Dochody budżetu miasta zwiększa się o kwotę 9.530,00 zł do kwoty 116.044.489,04 zł.  

Wydatki budżetu miasta zwiększa się o kwotę 9.530,00 zł do kwoty 125.884.098,04 zł.  

W rozdziale Przedszkola wpływy ze zwrotów dotacji oraz płatności wykorzystanych 

niezgodnie z przeznaczeniem z większa się o kwotę 9.530,00 zł. 

Inwestycje zmniejsza się o kwotę 30.000,00 zł. Środki te zostają przeniesione z 

przeznaczeniem na budowę i przebudowę placów zabaw ( zakup urządzeń dla 

niepełnosprawnych osób m. in. W Parku Papieskim). 

 

Projekt zmiany uchwały został poddany pod głosowanie wraz z jedną autopoprawką: 

W głosowaniu wzięło udział czterech radnych: 

Za – 3 radnych 

Przeciw – 0 radnych 

Wstrzymał się – 1 radny. 

Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez komisję. 

 

Ad. 4 

Zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej miasta Luboń na lata 2017 – 2027 przedstawił 

członkom komisji pan Mirosław Stromczyński.  

Zmiany dotyczą  załącznika nr 2 „Zestawienie Przedsięwzięć Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Miasta Luboń na lata 2017 2020”. Dokonuje się zmiany przedsięwzięcia pn. 

Koncentracja transportu publicznego Miasta Luboń wokół transportu szynowego w drodze 

budowy Zintegrowanego Węzła Przesiadkowego w Luboniu wraz z działami 

uzupełniającymi. Zmiana jest dokonywana w związku z otrzymaniem dofinansowania ze 

środków Europejskiego Funduszu Rozwoju Regionalnego. 

 

Projekt zmiany uchwały został poddany pod głosowanie: 

W głosowaniu wzięło udział czterech radnych: 

Za – 4 radnych 

Przeciw – 0 radnych 

Wstrzymało się – 0 radnych. 

Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez komisję. 

Ad. 5 

W dniu 18 sierpnia 2017 roku wpłynęła do Burmistrza Miasta Luboń prośba o wsparcie 

finansowe dla gminy Brusy. Gmina ta została poszkodowana w wyniku nawałnicy, która 

przeszła przez jej teren. Żywioł zniszczył i odebrał wielu rodzinom dorobek życia. Pani 



Burmistrz powołując się na solidarność międzygminną oraz wsparcie w obliczu kataklizmu 

proponuje przekazać 20.000,00 zł dla gminy Brusy. Otrzymamy rozliczenie, na co zostały 

spożytkowane te pieniądze. 

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie: 

W głosowaniu wzięło udział czterech radnych: 

Za – 3 radnych 

Przeciw – 0 radnych 

Wstrzymał się – 1 radny. 

Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez komisję. 

 

 

Ad. 6 

Do komisji wpłynął wniosek Ochotniczej Straży Pożarnej w Luboniu o zwiększenie w roku 

2017 wydatków na zabezpieczenie bezpieczeństwa publicznego o kwotę 25.000,00 zł. 

Wniosek został poddany pod głosowanie: 

W głosowaniu wzięło udział czterech radnych: 

Za – 4 radnych 

Przeciw – 0 radnych 

Wstrzymało się – 0 radnych. 

Wniosek został pozytywnie zaopiniowany przez komisję. 

 

 

 

 

 

 

Załączniki: 

1. Lista obecności. 

 

       Sekretarz                                 Przewodniczący 

Karolina Wilczyńska - Kąkol                             Katarzyna Ekwińska 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


